
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2020. gada 12. augusta 
LFF VALDES SĒDES protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes protokols  
  

Rīgā    
2020. gada 12. augustā, plkst. 10:30  
  

Piedalās: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, E. Latkovskis (attālināti), N. Mackevičs, A. Kučinska, V. 
Mihaļčuka, A. Rozītis, J. Engelis 
Protokolē: A. Uldriķis  
Sēdi vada: V. Ļašenko  
Uzaicinātās personas:  E. Pukinsks – LFF ģenerālsekretārs, A. Gaidels – LFF izpilddirektors, D. 
Kazakevičs - Izlašu nodaļas vadītājs. 
  

Darba kārtība:  

1.  LFF Iekšējās kārtības noteikumi un Valdes reglaments A.Leimanis 

2.  Par LFF pastāvīgajām un pagaidu komitejām V.Ļašenko  

3. Par Valdes prioritātēm – infrastruktūra S.Glaskovs 

4.  Dažādi 
4.1 Par KIAAP programmu 
4.2 “LFF 100” darba grupas apstiprināšana 
4.3 FK “Jelgava” vēstules izskatīšana 
4.4 FK “Ventspils” vēstule izskatīšana 
4.5 Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, 
datums un vieta. 

V.Ļašenko, 

E.Pukinsks 

  

Sēdi atklāj V. Ļašenko, secinot, ka kvorums ieradies pietiekams. E. Latkovskis piedalās attālināti ar 
elektronisko sakaru līdzekļu starpniecību, kas tiek interpretēta kā klātesamība, un viņš ir balsstiesīgs. 
Sēde tiek atklāta, izmainot darba kārtību. Sākumā tiks izskatīts darba kārtības 4. punkts “Dažādi”, bet 
pēc tam atbilstoši darba kārtībai. 
 

Secīgi tiek izskatīts darba kārtības jautājums Nr.4.1.  

4.1.  Par KIAAP programmu  E. Pukinsks 

  

4.1. E. Pukinsks informē, ka ir noslēdzies četru gadu cikls no 2017. līdz 2020. gadam, atbalstot vairāk 
nekā 80 biedrus. LFF Valdei vajadzētu izlemt, vai atbalstīt šīs programmas 2021. - 2024. gadam. 
Valde iesaistās diskusijā par KIAAP un reģionu attīstības programmas turpināšanu un kritēriju izstrādi. 
 
Ierosinājums: Turpināt KIAAP un reģionu attīstības programmas. Šo programmas kritēriju un 
nosacījumu pilnveidošanai izveidot darba grupu, no LFF valdes darba grupā iekļaujot A. Rozīti (Reģionu 
attīstības programma) un V. Mihaļčuku (KIAAP programma). 
 



 

Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A.Kučinska    
PAR 7 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J.Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

2 

 
4.1.Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu.  
 
Darba kārtības jautājums Nr.4.2 

4.2. LFF simtgades darba grupas apstiprināšana V. Ļašenko 

 
4.2. V. Ļašenko informē, ka 2021. gadā būs 100 gadi kopš LFF dibināšanas un šo notikumu vajadzētu 
īpaši izcelt ar attiecīgiem pasākumiem. 
 
Valde apspriež kandidatūras darba grupas sastāvam. 
 
Ierosinājums: Balsot par T. Ārmaņa, V. Sopirina, D. Gudermaņa, O. Pulka un A. Uldriķa iekļaušanu LFF 
simtgades darba grupā. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

1 

 
4.2.Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu.  
 
Darba kārtības jautājums Nr.4.3 

4.3. FK “Jelgava” vēstules izskatīšana V. Ļašenko 

 
V.Lašenko informē, ka ir saņemta FK “Jelgava” vēstule par leģionāru maksām.  
 
Valde diskutē par procedūru, kādā šāda veida vēstules tiek izskatītas. Valde uzdod LFF administrācijai 
sagatavot noraidošas atbildes vēstuli.   
 
 
 



Darba kārtības jautājums Nr.4.4 

4.4. FK “Ventspils” vēstule V. Ļašenko 

 
V. Ļašenko informē, ka ir saņemta FK “Ventspils” vēstule ar lūgumu sniegt atbalstu klubam. 
 
S. Usačovs telefonsarunā komentē FK “Ventspils” vēstuli. 
 
Valde iesaistās diskusijā par šo jautājumu. 
 
Valde uzdod LFF administrācijai sagatavot noraidošas atbildes vēstuli. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Par LFF pastāvīgajām un pagaidu komitejām V. Ļašenko 

 
2.1. LFF valde lemj par Finanšu komiteju. 
 
Valdes loceklis S.Kovaļovs nepiedalās šī jautājuma izskatīšanā un atstāj valdes sēdi.  
 
LFF valdes sēdei pievienojas Finanšu komitejas priekšsēdētāja Ieva Lagzdiņa. 
 
V. Ļašenko informē par LFF biedru rekomendētajiem kandidātiem Finanšu komitejai. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Finanšu komitejā M. Krivuņecu, J. Juhimecu, A. Kovaļovu un L. Sproģi. 
 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A.Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

E. Latkovskis    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

A. Rozītis    J.Engelis    

        ATTU
RAS 

0 

 
2.1.Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
S.Kovaļovs atgriežas valdes sēdē.  
 
2.2.LFF valde lemj par Veterānu komiteju. 
 
V. Ļašenko informē, ka Veterānu komitejas priekšsēdētājs Dainis Gudermanis piedāvā sekojošos 
Veterānu komitejas kandidātus: Gvido Treimanis, Boriss Marozovs, Aigars Ragainis, Andris Kaģis, 
Viktorija Mihaļčuka, Mihails Zemļinskis. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Veterānu komiteju šajā sastāvā. 
 



Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

1 

 
2.2. Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu.  
 
2.3.LFF valde lemj par Attīstības un jaunatnes komiteju. 
 
V. Ļašenko informē par LFF biedru rekomendētajiem komitejas kandidātiem un par Attīstības un 
jaunatnes komitejas priekšsēdētāja Artura Zakreševska rekomendētajiem kandidātiem. 
 
Valdes locekļi iesaistās diskusijā par kandidātiem un komitejas darbības virzieniem. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt Attīstības un jaunatnes komitejā E. Boriseviču, M. Landmani, E. Kaļvu, M. 
Jaunskalži un A. Ādamsonu, atstājot vienu vakantu vietu. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.3. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. LFF Iekšējas kārtības noteikumi un Valdes reglaments V. Ļašenko 

 
LFF valdes sēdei pievienojas Anrī Leimanis. 
 
E. Pukinsks informē, ka ir sagatavoti sekojoši LFF iekšējās kārtības dokumenti un iepazīstina ar LFF 
Pārvaldības un atbilstības nodaļas priekšsēdētāju Anrī Leimani. 
 
A. Leimanis iepazīstina ar izstrādātajiem dokumentiem un atbild uz Valdes locekļu jautājumiem. 
 
LFF Valdes locekļi analizē dokumentus un izsaka ierosinājumus, labojumus. 
 



A. Leimanis pamet LFF valdes sēdi. 
 
Valde nolemj līdz nākamajai LFF valdes sēdei saskaņot šos dokumentus un elektroniski apstiprināt. 
 
LFF valde atgriežas pie darba kārtības jautājuma Nr.2. 
2.4.LFF valde lemj par Sacensību komiteju. Tiek uzklausīti kandidāti uz Sacensību komitejas vadītāja 
vietu. 
 
Valde iesaistās diskusijās un nolemj, ka turpinās meklēt piemērotus kandidātu Sacensību komitejas 
priekšsēdētāja amatam. 
 
2.5.LFF valde lemj par Tiesnešu komiteju. 
 
LFF valdes sēdei pievienojas Tiesnešu komitejas priekšsēdētājs Jānis Mežeckis. 
 
V. Ļašenko informē par LFF biedru rekomendētajiem kandidātiem un par J. Mežecka 
rekomendētajiem kandidātiem.  
 
J. Mežeckis informē par paveikto un iepazīstina ar paša virzīto komitejas sastāvu. 
 
J. Mežeckis pamet sēdi. 
 
Turpinās diskusija starp LFF valdes locekļiem. 
 
Ierosinājums: Balsot par G. Pēci, K. Leladzi un A. Sipailo, atstājot vienu vietu vakantu. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
2.5. Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Par Valdes prioritātēm – infrastruktūra V. Ļašenko 

 
V. Ļašenko informē Valdi par aktuālajiem jautājumiem, kas saistīti ar infrastruktūru. Sākotnēji 
V.Ļašenko iepazīstina Valdi ar LFF sagatavoto nolikumu par haļļu būvniecību. 
 
Valdē notiek diskusija par haļļu būvniecības nolikumu, apspriežot tā atsevišķus punktus. 
 



Ierosinājums: Balsot par haļļu būvniecības nolikuma apstiprināšanu. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Pārējo infrastruktūras jautājumu apspriešana tiek pārcelta uz nākamo sēdi. 
 
Nākamā LFF valdes sēde plānota 2020. gada 03.septembrī plkst. 10:30 LFF telpās. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 16:35. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 
 


